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    ישיבת ועד מקומי עתלית

  24-06פרוטוקול מספר 

  ר הישיבות במזכירות  בחד 29.5.2024 הישיבה התקיימה ביום רביעי

  

  ðוכחים:

  יו"ר הוועד     -    משה בן סימון 

  חבר ועד     -    איתי שפרן 

  חברת ועד     -  בן דוד  שירן סרור 

  חברת ועד     -    רחלי זמרי 

  חברת ועד     -    מירה לביא 

  חבר ועד     -    משה וקðין 

  סגל  

  מðכ"ל עתלית -איתמר שורקי 

  יועמ"ש   -עו"ד אריאל פישר 

  .יפתח כהן, דיוויד הארט, אסף בכור, שמואל אברהם תמי שמואל, : חברי המליאהמוזמðים:  

  ., מירית כהן איתמר אמר, אלי שðיידר, יעד וייסברגאל ,מיכל מולד -חברי הוועד ðעדרו: 

   

  שודרה הישיבהLIVE   בפייסבוק 

  

  על סדר היום:

  – 2024הגשת ערר למשרד הפðים על החלטת מליאת המועצה בדבר תקציב עתלית לשðת  .1

 יו"ר הוועד.  -דיון והצבעה.
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  מהלך הישיבה:

 מציג את הðושא: שה בן סימון מיו"ר הוועד 

לעשות סדר אðי רוצה לעשות סיכום קצר כדי שðכיר למה התכðסה הישיבה הערב וגם כדי   .1

לתושבים שמוצפים במידע אשר מגיע מכל מיðי גורמים אשר בעיקר מðסים לבצע הðדסת 

  תודעה. 

יועצת כלכלית מוðיציפלית לטובת הכðת תקציב  .2 יודעים אז ועד עתלית שכר  כמו שאתם 

. התקציב היה תקציב מדויק ותפור לצרכים של עתלית אשר עולים משðה  2024יישוב לשðת  

 לשðה. 

 - עתלית כיום ðמצאת במצב מאוד שברירי כי כוח האדם שלה במזכירות לא יכול לטפל ב .3

 תושבים בצורה ðאותה ומסמך התקציב שיקף את הðושא הלכה למעשה.   11,350

התקיימה פגישת מליאה לטובת אישור תקציב המועצה.   27\5\24ביום שðי השבוע בתאריך   .4

תקציב עתלית הוא חלק מקציב המועצה אבל המועצה אישרה את התקציב של חוף הכרמל  

 ועד עתלית התðגד להצעת המועצה.-למעט את תקציב עתלית היות ו

ועד עתלית יעבור לעבוד תחת תקציב וליסטי באמירות ש ולצערי המועצה עושה שימוש פופ  .5

של   החולף    12\1במתכוðת  שבשבוע  לכם  לומר  יכול  אðי  הציבור.  את  להפחיד  כדי  וזאת 

קיבלתי עשרות שיחות ומאות הודעות מתושבים אשר מחזקים את הועד בעמידתו האיתðה  

מול המועצה ואðי רוצה להודות להם בצורה אישית כי התמיכה של התושבים היא המצפן  

 ועד עושים את המוטל עליðו. - חשוב ביותר שאðחðו כה

הפער העיקרי בין תקציב הועד לתקציב המועצה המוצע הוא סביב כוח אדם שðועד לחיזוק   .6

ומתן שירות הולם לתושבים. עם   אי    םמוðיציפליי עובדים    2.8שדרת הðיהול של היישוב 

אפשר לðהל את היישוב הכי גדול במועצה וכל אמירה אחרת היא פופוליסטית וזריית חול  

 בעיðי הציבור. 

תקðים   .7 שברי  ולהציע  היישוב  של  למצוקות  פתרון  מספקת  לא  המועצה  של  ההצעה 

 שמקוששים מהאגפים במועצה לא פותר את בעיות העומק של היישוב. 

לצערי   .8 פשרה אבל  כדי למצוא  לגבי התקציב  ומתן עם המועצה  עוד התðהל משא  הבוקר 

במשרד  לעימות  חותרת  שהמועצה  להðיח  לי אלא  ðותר  ולא  בעמדתה  המועצה מתבצרת 

 הפðים כדי להציף שוב את ðושא ההיפרדות מעתלית.

לא   .9 היפרדות,  תהיה  לא  הðוכחית  בקדðציה  ההיפרדות,  בðושא  ברור  להיות  רוצה  אðי 

בהסכמה ולא במלחמה ותקשרתי את זה בצורה מאוד ברור לראש המועצה ואף הוצאתי  

 לו מייל רשמי בðושא ביום שלישי בבוקר. 

הערב אðחðו ðסקור את מסמך הערעור למשרד הפðים שהוכן ע"י היועצת הכלכלית, היועץ   . 10

 ל היישוב ואðוכי. "המשפטי, מðכ

  

  התייחסות חברי הוועד 

עתלית זקוקה לתקציב גדול כדי לטפל בכל הבעיות שהתעוררו    - מקריאה מסמך מירי לביא

אðי לא חושבת שפðיה למשרד הפðים וערעור על גובה התקציב תביא לðו   ויתעוררו בעתיד.

  . אבקש כי תחשבו שוב לאשר את התקציב שהוצע על ידי המועצה. תועלת
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המועצה לסגן ולגזבר לא בתקיפות ולא באיום לערעור למשרד הפðים לדעתי  לבוא בטוב לראש 

  זה גול עצמי. 

ולדעתי המועצה תבוא יחד  ₪ מיליון  2.5לאחר אישור התקציב ððמק מדוע אðו זקוקים לעוד  

  15%איתðו למשרד הפðים זה כוח רציðי יותר. המועצה העלתה את התקציב של עתלית ב 

  בשðת מלחמה ðוראית כזאת זה הרבה. 

שðים לפðיðו ועליðו לעבוד עם המועצה לטוב ולרע. חבל שðתחיל ברע בואו ðתחיל   5יש לðו 

  בטוב.  

לדעתי אם תחליטו בכל זאת לערער על התקציב למשרד הפðים, הדבר הראשון שיבקשו  

  מאיתðו הגדלת מס הועד. 

₪   15למטר. מðהל המחוז דרש שמס הועד יהיה ₪  5לפðי שðתיים שקבעðו כי מס הועד יהיה 

  ₪ למטר.  5ועד הצלחðו לקבוע ולמטר. שיתוף פעולה עם ראש המועצה וה 

יש המון דברים לעשות ולהביא את היישוב לרמה סבירה אי אפשר יהיה לעשות זאת בתקציב  

  מתקציב שðה שעברה. ðתחיל לעבוד!  1:12של 

  תמיד אפשר להגיע עם השוט. 

אðי מציעה להעביר את התקציב הרך (רובו ללא חיðוך הילדים) לתחזוקת היישוב כי חשוב  

  יותר יישוב ðקי פורח ומתוחזק היטב.  

  מתðגדת להגיש ערעור למשרד הפðים.

  .חייבים להגיש ערר למשרד הפðים גם כשבאðו בטוב למועצה קיבלðו פירורים -משה וקðין

  . 1:12מבקשת לדעת מה המשמעות של  -רחלי זמרי

הגדלת התקציב זולת  עם ולמעשה  12-מחולק ל  2023המשמעות היא שתקציב  -מðכ"ל

  .2023מתקציב   1:12שובית לפי הגביה בפועל ולא  י העברות הכðסות מארðוðה י 

בין הגדולות ביותר בחוף הכרמל, עתודות הקרקע  הכðסות עתלית מייצרת   -איתי שפרן

ללכת למשרד הפðים זה לא ללכת ברע אלא חובתðו כðבחרי   .בעתלית הן הגדולות בחוף הכרמל

  חייבים לשðות זאת.  פקטו בהרבה תחומים,-הההפרדות היא ד  ציבור.

  תוך כמה זמן מתקבלת תשובה ממשרד הפðים? -שירן סרור בן דוד

ימים אך יתכðו עיכובים בהתאם להחלטת שר   7אמורים לעðות בתוך  -יועמ"ש בתשובה

  הממוðה על המחוז הוא בא כוחו של השר. אðו ðעקוב אחר התהליך.   הפðים או ðציגו.

  חברי מליאה  

לזכותו של הוועד יאמר שלקח יועצת ועשה עבודה מקצועית שבשורה  - שמואל אברהם

  4.5%-לðוכח המצב המועצה מעלה ב   ליון ₪ הם התקציב הðדרש.י מ 19.5-התחתוðה אמרה ש

  את הארðוðה.  

לכאורה יש הסכמה על המשרות תחת מðכ"ל עתלית ובהðחיה מקצועית של המועצה. המהלך  

  שהמועצה עשתה הוא חשוב ולכיוון הוועד וזה לא מצדיק הליכה קיצוðית של ערר. 

  מðכ"ל

  מדייק את הðאמר בהקשר התקðים: לכל עובד יש רק מðהל אחד.  

בכל מקרה.  ,התקן לרכזת גðים איððו רלווðטי לוועד מכיוון שהחיðוך איððו בסמכות הוועד

קב"ט מוסדות חיðוך על פי החלטת משרד החיðוך כפוף מקצועית וðיהולית לקב"ט המועצה.  

זה שאðחðו מביðים שהוא יוכל לסייע בðושאים ðוספים עדיין לא הופך אותו לעובד שלי. 
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שיכול להיות גם הðדסאי יחליף אותי בכל הישיבות באתרים הכווðה שהמהðדס    -מהðדס

שהוועד   פרויקטים השוðים שðמצאים בפיתוח בעתלית, יכין כתבי כמויות למכרזים ויפקח על 

יוזם כמו שצ"פ ðווה הפרחים. מה שðאמר זה שבמידה ויכðס מהðדס הוא יחליף את סוהיל  

  מðהל מחלקת תשתיות שיעשה דברים מחוץ לעתלית. 

לא ביקשתי מלווה כלכלי, זה היה ðכון בתחילת המעבר לðיהול עצמי, אðי   -מלווה כלכלי

ליוðים ללא איש כספים צמוד. בטוח שאף אחד ימבקש גזבר. בפועל אðי מðהל לא מעט מ 

  מהðוכחים לא היה ðוהג כך אילו זה היה כספו הפרטי. 

תודה רבה לוועד שהביא יועצת כלכלית לבחון את התקציב. בשðים האחרוðות    -תמי שמואל

התקציב לא תואם את הצרכים של הישוב. אðי לא ðגד העלאת מיסי ועד אבל זה צריך להיות  

  מחושב והוגן. 

  

  הצבעה 

מי בעד להגיש ערר למשרד הפðים על החלטת מליאת המועצה האזורית חוף הכרמל מיום  

  ? 2023מתקציב  1:12שתקציב עתלית לא יאושר ויðוהל  27.9.2024

  5 -בעד

  ð- 0גד

  ð - 0מðע

  :החלטה

הגשת ערר למשרד הפðים על החלטת המועצה האזורית חוף  פה אחד   הוועד המקומי מאשר

  . 2023מתקציב  1:12לא יאושר ויðוהל  27.5.20204הכרמל מיום 

  

  הישיבה ððעלה  

  

  

  

 __________________           _________________  

    משה בן סימון -יו"ר הועד            איתמר שורקי   -מðכ"ל עתלית 

  

  ל והוא מציג את עיקרי הדברים. יפרוטוקול איðו תמל *


